

Circular : IDIDO1218
Date : 6th November 2018
To : All Concerned Entities in Jebel Ali Free Zone and National Industries Park (NIP)
Subject : **Imdaad LLC's Industrial Wastewater Treatment Plant**

As part of our proactive measures & initiative in providing best, hassle free & faster services to our Clients, we would like to inform you that Imdaad LLC has established a Wastewater Treatment Plant for Industrial Wastewater generated by JAFZA & NIP Clients.

In view of the above, we hereby inform you to avail Wastewater Treatment Plant Services as per the attached process flow chart.

Should you require more information in this regard, you may please contact Trakhees Environment Section on telephone +9714 8068821.

Thanking you for your cooperation

تعميم : IDIDO1218
التاريخ : 6th November 2018
السادة : جميع الجهات المعنية في المنطقة الحرة بجبل علي ومجمع الصناعات الوطنية (NIP)
الموضوع : مصنع معالجة مياه الصرف الصناعي التابع لشركة إمداد

وفقاً للأساليب الإستباقية المتبعة في الإجراءات والمبادرات الخاصة بنا لتقديم الخدمات لمتعاملينا الكرام بشكل أفضل، أسهل وأسرع، نود إعلامكم بأن إمداد - شركة ذات مسؤولية محدودة قد قامت بإنشاء مصنع معالجة مياه الصرف الصناعي جراء الأعمال التشغيلية من قبل متعاملي جافزا ومجمع الصناعات الوطنية.

وفي ضوء ما سبق طرحه أعلاه، يمكنكم الإستفادة من الخدمات المتوفرة في مصنع معالجة مياه الصرف بناءً على المرفق الذي يحتوي على خريطة التدفق للعمليات.

في حالة وجود مزيد من المعلومات / الاستفسارات، يُرجى التواصل مع قسم البيئة في تراخيص على الرقم 9714 8068821+

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا



Salem Abdulrahman

Director

Trakhees – Inspection Department

